
Rapport från DYKMÄSSAN

Så är då årets dykmässa över och dags för en liten rapport, samt en del förslag som kommit
fram under tiden.

Först, TACK alla ni som ställde upp och gjorde så att vi fick alla föremål på plats, ni som
hjälpte till i montern mm mm.

Allmänt
 Målet med dykmässan var att:

- Värvar medlemmar
- Visa lite av varje som vi har i Dyktankhuset
- Informera om vår verksamhet
Tycker att vi uppnådde detta.

 Hade gjort 5 st bilder med text om vårt deltagande på Dykmässan, vilka skulle
publicerats på SDHFs Facebook och hemsidan. Detta fungerade inte särskilt bra.
Tycker inte det fungerade bra.

 Förarbetet från min sida kunde ha varit bättre, tänker då på bl. a. att jag skulle varit i
Dyktankhuset tidigare (än dagen innan dykmässan) och plockat farm de föremål vi
skulle ha med, hade sparat tid.
OK – att tänka på till nästa gång.

 Skulle ha gjort en lista med föremål och annat som skulle med, samt noterat koden
på föremålen.
OK – att tänka på till nästa gång.

 Fick några återbud strax innan Dykmässan, från personer som skulle vara med. Dock
inget man kan råda över.
Inget att göra åt.

 Blev stressigt, tidsmässigt, att hinna sätta upp allting och sedan kasta sig iväg till vårt
Årsmöte.
Måste bli bättre till nästa år. Går att börja på torsdagen.

 Bilderna som Bert W hade med sig blev uppskattade.
Kul med lite annat bildmaterial än vårt eget.

 Detta år fick vi en mycket stor monteryta, men lyckades fylla den på ett bra sätt, lite
synpunkter längre ner.
Vi får den vi får och får anpassa oss. Vi brukar få sena besked.

Under mässdagarna
Vår personal bestod av folk från styrelsen samt 2 st guider. Bra var att så många ställde upp,
vilket gjorde att man kunde gå ifrån montern för att ät, se på övriga utställare, koppla av
mm.

Tyvärr var det inget kaffe som, arrangören av Dykmässan brukar bjuda på.
Sportdykarförbundet hade slagit på stort, mycket personal och kaffe, vilket dom bjöd på.



Dykmässan var öppen mellan kl 10.00 till kl 17.00 båda dagarna. Antalet besökare varierade
över tid. De flesta besökarna kom under lördagen mellan 12.00 – 15.00, annars var det en
lagom tillströmning. Söndags eftermiddag började det tunna ut ganska rejält.

Antal sålda böcker-medlemskap mm
Tyvärr har jag ingen uppgift om detta, vet bara att jag sålde två böcker och någon annan
sålde 1 ex av Inge Lennmarks bok. Har inte gått igenom statistiken av uttagna och
återlämnade böcker mm.
Kassören kanske kan göra en redovisning.

Mässbudgeten
Det var anslaget 5.000:- för dykmässan.
Kostnaderna uppgick till 1.800:- (för de kvitton som jag känner till)
Plus, 3.200:- (om detta var bra eller dåligt får var och en själv avgöra.
Kanske man kan säga att ansvarig inte hade klart för sig vad som skulle kosta eller också är
det flera av personalen som betalade ur egen ficka.

Besöksantal:
Lördag:  Ännu ingen rapport
Söndag: Ännu ingen rapport
 Vid samtal med Tommy J, sa han att det var ungefär som förra året. Kommer inte

ihåg hur många det var då.

Under dykmässan pratade vi en hel del om vad vi skulle kunna förbättra, följande kom
upp:
 TV-monitor för att visa våra filmer.
 Digitalisera våra filmer.
 Monitor och filmvisning skulle kunna ske i Dyktankhuset.
 Ny matta (vi fick en av CBM)
 Ny bakgrund – stor roll-up.
 Marknadsföra våra böcker eller annan försäljningsartikel.
 Enkel informationsblad att sprida till så många som möjligt.
 Skylt om vår hemsida och face booksida.
 Namnskyltar till all personal.
 Se över vad för hyllor vi skall ha i fortsättningen.

Mina egna intryck är att vi gjorden en MYCKET BRA mässa och jag kan konstatera att all
personal besitter en stor kunskap och är ”självgående”.

Huddinge 2017-04-16

Tomas Jangvik


